
 

Saksliste og referat SU og SMU 

Thor Heyerdahl videregående skole  

Skoleår:  2022/2023   Møtedato: 05.10.2022 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)  Adele Nicolaisen (ME) 

Nestleder (elev) Erfan Ehsani (st vg1) 

Andre elevrepresentanter  Arthur Gundersen (TEK) 
Frida Jensen (RM) 
Thyra Bjørnsdatter (SSR) 
Mads Andersen (SSØ) 
Silje Sofie Svendsen (realfag) 
Mohammed Ali Altinawi (BA) 

Skolelederrepresentant  Monica Gjertsen Steinbakken (sekretær) 

Ansattrepresentant(er)  Ragnhild Gulvik 
Bianca Jacobs 

Skoleeierrepresentant  Lillian Kaupang 

Representant skolehelsetjenesten Jorunn Flakne Sletsjø  

 

Til stede: Frida Jensen, Adele Nicolaisen, Erfan Ehsani, Mads Andersen, Silje Sofie Svendsen, Mohammed Ali 
Altinawi, Ragnhild Gulvik, Bianca Jacobs, Lillian Kaupang, Monica Gjertsen Steinbakken  
Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

Fellessaker 

1 Hva er SU og SMU – vedlegg 
Taushetsplikt  
Forskjeller og likheter mellom SU 
og SMU 

Gjennomgang av noen av lysbildene og eleven fikk anledning til 
å stille spørsmål.  
Svært viktig at medlemmer i utvalgene tenker på 
taushetsplikten. De fleste saker kan tas opp i SU/SMU, men 
ikke enkeltpersoner.  

I SU har ikke skoleeiers representant stemmerett.  

Elevundersøkelsen er et tema som er sentralt i SMU. Innenfor 
perioden 8. nov – 20. des skal THVS svare på undersøkelsen. 
Det bør være møte med alle tillitsvalgte før undersøkelsen 
åpnes (ikke vara). Dato må bestemmes raskt. Lillian forteller at 
politikerne i Vestfold og Telemark fylkeskommune er svært 
opptatt av resultatene og at hovedutvalget for kompetanse ber 
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om å få informasjon om dem i ett av møtene. Også nasjonalt er 
det stor oppmerksomhet om resultatene fra 
elevundersøkelsen.  

2 Oppsummering av arbeidet i SU 
og SMU forrige skoleår 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tips til hvordan å jobbe dette 
skoleåret 

Rapporten som ble sendt inn til fylket (adm og skoleeier) i mai 
2022 var dette: Koblingen mellom elevrådet og SU-SMU er 
positivt, Gir flere blikk og synspunkter på saker. Det er positivt. 
Koblingen gir flere kanaler frem til rektor og inn i skolens ledelse.  

Bra å merke at sakene blir tatt opp på en god måte, særlig når det 
tas både i elevråd og SU_SMU.  

Samspillet mellom skolens ansatte og elevene gjør at sakene 
følges opp på en god måte, dialogen er bra og elevene utvikler seg 
som mennesker. Samspillet gir gode diskusjoner og gode 
løsninger. Elevene opplever seg som faktiske deltagere og at ikke 
skolens ansatte overkjører de. De opplever reell medvirkning.  

Fint at leder (elev) har fått mye ansvar ved å måtte lede møtene.  

Skolens ansatt synes det er viktig å få høre elevenes forventninger 
til skolen og driften av bygget.  

Vi må inkludere helsesykepleier neste år, eller en fra Elevtjenesten.  

Referat fra SU-SMU er tatt opp i driftsmøtene til ledergruppa. 

To hovedting å ta med seg fra i fjor: informasjon og 
engasjement. Skolens kommunikasjonsrådgiver inviteres til 
møtene i elevrådsstyre (torsdag lunsj hver 3.-4. uke). Bruke 
informasjonstavlene på skolen bedre. Kan tavler i klasserom 
brukes også? SU/SMU gis mulighet til å informere i allmøte/ 
møte med alle tillitsvalgte.  

Lage egen chat i Teams med SU-SMU i 22/23. Gjøres av 
Monica.  

3 Valg av leder, nestleder og 
sekretær for SU/SMU 

Leder: Adele Nicolaisen 
Nestleder: Erfan Ehsani 
Sekretær: Monica Gjertsen Steinbakken 

4 Møteplan – forslag 
Tidspunkt 11.00 -12.20  
Lunsj serveres 
Krever at alle har lest sakene på 
forhånd 
- 5. oktober 
- 9. desember 

Møtene blir kl 11-12.20. Datoene:  

- 5. oktober  
- 9. desember  
- 14. februar 
- 15. mai  
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- 14. februar 
- 22. mai  

Monica kaller inn. Alle elever i SU/SMU legger inn sin 
kontaktlærer i chat. Monica sender e-post til kontaktlærer med 
informasjon om møtedatoer.  

3 Informasjon om arbeidet i 
elevrådet 
Leder, nestledere & sekretær 

Valgt 2 nestleder: Thyra Bjørnsdatter og Erfan Ehsani  
Sekretær: Mathilde 
Elevrådsskolering 22. september. 
Møte elevrådsstyre onsdag 28. september.  

Bør være styremøte i uke 42.  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

1 Evaluering av oppstarten av 
skoleåret 

o God oppstart. Tatt godt imot. God informasjon og god 
veiledning.  

o Kommet raskere i gang med skolearbeid, informasjon 
om resten av året og prosjekter.  

o Lagt godt til rette med innskoling med bli-kjent dager.  
o God skolestart uten pandemi og med fraværsregler på 

plass.  
o Fra driftssiden var det som vanlig.  
o Ommøblering av kantina 2. etasje gjør at flere bruker 

arealer.  
o Noen elever i vg1 har ikke fått venner. Hva kan vi gjøre 

med det? Sak nr 2 under.  

2 Handlingsplan for skolemiljø, 
vedlegg 
Hvilke saker ønsker SMU å ha 
fokus på dette skoleåret, se 
vedlegg fra elevrådsskolering på 
tema Skolemiljø og livsmestring 

SMU oppfordrer til at det gjøres mer aktiviteter i klassen. Tas 
opp på styremøte og basemøter slik at hver tillitsvalgt kan 
følge opp i klassene.  

Ønske fra f eks BA og RM at det samarbeids på tvers av 
programområder/felles prosjekter. Kanskje det er lettere å 
finne noen man trives med på fritiden utenfor egen klasse og 
programområde. Ex: RM samarbeider med SSR og synes det er 
positivt.  

Være hyggelige med hverandre. Leve etter Være mot andre slik 
du vil at andre skal være mot deg.  

Enighet om å ha en «kampanje» hvor det jobbes med å endre 
holdninger, slik at man tenker gjennom hva du tenker om 
andre/hvordan du møter andre. Virkemiddel: smile og hilse. 
Bestemme en periode for kampanjen. Ta opp saken i 
elevrådsstyre. Følge informasjonsveien: elevrådsstyre til 
basemøter og ut i klassene via tillitsvalgte.  
Bruke kommunikasjonsrådgiver Ellen med tanke på 
informasjonsskjermer. Under Heyerdahl ekspedisjonen ha 
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smilefjes på infoskjermene hele uken. Innspill om at dette tas 
opp med russestyre også!  

De ansattes representanter viser til hvor viktig det er at vi i 
S/SMU er forbilder og særlig elever som er tillitsvalgte.  

Vise serie i KonTiki. Krever «filmverter».  

Aktivitet på dager som Halloween, Valentines ol. Gjøre noe 
hyggelig mandag 31. oktober. F eks plakater i regi av MK og 
spiselig på RM. Adele og Frida tar det med seg til sine 
avdelinger.  

Adele invitere til chat med medlemmer i SU/SMU pluss de 
elevene som er satt opp med navn under skolemiljø fra 
elevrådskoleringen 22. september. Gjelder flere av forslagene 
fra møtet.  

Monica følger opp mulighetene for å få elever til å ta ansvaret i 
lunsjen på HeyTek.  

SU-saker  

  Noe SU ønsker å vite mer om eller 

jobbe med skoleåret 22/23 

 Monica fortalte om solcellepanel på Jotron Arena og at vi også 

får et minianlegg som kan brukes i opplæringen. F eks av 

elektro og datateknologi.  

Eventuelt  
  

 


